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Fråga till Grundskolenämndens ordförande:  
 

Fortfarande nöjd? 

Under kommunfullmäktige i november diskuterades Borås Stads budget och under debatten om 

Grundskolenämndens verksamhet uttalade representanter från Mittsamverkan att de styrandes 

förslag till kommunbidrag var tillräckligt för att klara 2024 års verksamhet. Statsbidrag och ytterligare 

tilldelning under budgetprocessen gjorde att nu skulle nämnden klara verksamheten utan större 

nedskärningar. Jag skulle kunna uttrycka det som att styrets politiker var rätt nöjda med tilldelningen 

till nämnden. 

I dagarna kom det rapporter om att Borås Stads grundskolor står inför stora nedskärningar. Minst 20 

tjänster måste sparas in och det är elever i behov av särskilt stöd som kommer drabbas. 

När konsekvenserna av Mittsamverkans budget nu är kända, frågar jag Per Carlsson;  

anser du fortfarande att Mittsamverkans budget till Grundskolenämnden är tillräcklig? 

 

Annette Carlson (M) 

   


